
Seniorrådet   Beslutningsprotokol nr. 10 
 
________________________________________________________________________________  
 
Dato: 10.12.2020 KL. 11.00  Sted: Byrådssalen, Meldahls Rådhus 
 
________________________________________________________________________________  
 
Deltagere: Seniorrådet, Yelva Bjørnholdt Jensen, Hanne Rasmussen, Janni Sadolin Hougaard 
 
Fraværende:   
____________________________________________________________________________  

 
DAGSORDEN 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Høring: Udbud – Frit valg (bilag sendes særskilt). Anders Gjerløv deltager i dette punkt. 

4. Tilsyn på plejehjem (bilag sendes særskilt) 

5. Status P-Avisen 

6. Nyt fra Rådets medlemmer 

7. Status Corona  

8. Venteliste til pleje- og dagcentre 

1. Orientering v/ Jan Kargo 

9. Senere indkomne sager 

10. Eventuelt 

11. Frokost - Tak for samarbejdet de sidste 4 år, Farvel til de medlemmer, der tråder ud af 

Seniorrådet samt god jul og godt nytår. Udvalgsformand for Senior og Handicapudvalget Lars 

Ejby Petersen deltager i dette punkt. 

  



REFERAT 
 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

Punkt 3. Høring: Udbud – Frit valg. Anders Gjerløv deltager i dette punkt. 

Anders Gjerløv gennemgik udbudsmaterialet vedr. Frit valg. Seniorådet tog materialet til 

efterretning og havde ikke yderligere bemærkninger til sagen. 

 

Punkt 4. Tilsyn på plejehjem 

På grund af corona restriktioner har det været lidt sværere at få gennemført tilsyn i 2020, men det er 

dog lykkedes. 

Seniorrådet har gennemlæst tilsynsrapporterne og Aksel fra Tilsynsudvalget gennemgik kort 

rapporterne. Overordnet ser rapporterne okay ud. Generelt scorer dokumentation dog ikke så højt. 

Især Stævnhøj scorer lavt på dokumentation og det gjorde de også sidste år, så Seniorrådet synes, at 

det er kritisk, at det ikke er blevet bedre. 

Yelva fortalte, at der generelt bliver arbejdet meget seriøst med rapporterne og der blandt andet på 

Stævnhøj er oprustet med en souschef og 2 sygeplejersker. 

 

Punkt 5. Status P-Avisen 

Seniornyt Fredericia er på 56 sider og bliver distribueret før jul. 

Der er også lykkedes at få præsentation med af Morten Pors Ilsøe, som er ny koncerndirektør for 

Senior og Sundhed. 

 

Punkt 6. Nyt fra Rådets medlemmer 

Ingen 

 

Punkt 7. Status Corona 

Yelva var nødt til at forlade mødet for at deltage i Corona håndteringen, så hun havde ikke 

mulighed for at give en status. Men det var tydeligt at fornemme, at der var yderligere restriktioner 

på vej. 

 



Punkt 8 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 8.1 Orientering v/Jan Kargo 

Tendensen er stigende, så der er stadig stor brug for et nyt plejehjem 

 

Punkt 9. Senere indkomne sager 

Ingen 

 

Punkt 10. Eventuelt 

Ingen 

 

Punkt 11. Frokost – Tak for samarbejdet de sidste 4 år. Farvel til de medlemmer, der tråder 

ud af Seniorrådet samt god jul og godt nytår. Udvalgsformand for Senior og 

Handicapudvalget Lars Ejby Petersen deltager i dette punkt. 

Flemming takkede på Seniorrådets vegne de afgående medlemmer Jan, Grethe og Jørgen for et 

fantastisk samarbejde og gav dem fine ord og en gave med på vejen. 

 

Ligeledes takkede Lars Ejby Petersen på Senior og Handicapudvalgets vegne for et fantastisk 

samarbejde 

 

Seniorrådet modtog en lille gave som tak for samarbejdet i de forgangne 4 år. 

 

Derefter nød vi en lækker frokost og ønskede hinanden en glædelig jul og godt nytår  


